



Terapi awet muda

Oleh NORAINON OTHMAN
norainon@hmetro.com.my
2010/06/27

Tiada apa yang kelihatan pada bilik yang bahan binaannya serba-serbi didatangkan dari Jepun itu, cuma bangku kecil yang digunakan untuk mengalas kepala ketika berbaring.

Jubin lantai dan dinding serta cat digunakan untuk bilik terapi Jepun berkenaan bukan sebarangan, sebaliknya agen antioksida. Jubin dinding berperanan menyerap air dalam udara bagi mengekalkan kelembapan udara dalam bilik berkenaan. Jika terlalu kering, jubin berkenaan akan membebaskan air.

Pusat terapi awet muda antioksida Jepun seperti Ecoparadise bukan pusat terapi biasa. Tanpa sebarang ubat, pelanggan cuma perlu berbaring di atas lantai panas itu selama 40 minit.

Walaupun suhu bilik berkenaan panas, badan tidak berpeluh, sebaliknya suam. Pelanggan yang menjalani terapi di atas lantai itu mampu tidur lena sepanjang sesi terapi. Satu bilik mampu memuatkan empat pelanggan dalam satu masa. Ada dua bilik khusus untuk wanita selain bilik untuk pasangan.

Pakar Perunding Ecoparadise, Dr Chua Hui Yen berkata, pihaknya tidak menjual makanan tambahan atau vitamin, tetapi udara. Cat istimewa yang menyaluti dinding bilik terapi membebaskan ion negatif, menjadikan udara lebih segar dan bersih. Ion negatif penting kerana ia memperlahankan proses pembiakan bakteria.

“Tubuh kita umpama enjin kereta. Jika tiada penyelenggaraan, ada fungsi yang tidak dapat berjalan dengan baik. Radikal bebas ialah atom yang mempercepatkan proses penuaan. Ia atom yang tidak stabil.

“Setiap hari, berlaku proses semula jadi sama ada pada udara, makanan dan tubuh yang akan mengeluarkan radikal bebas. Jika terlalu banyak, radikal bebas akan menyerang sel dalam badan dan terapi ini membantu melambatkan proses itu,” katanya.

Konsep baru untuk kehidupan sihat itu dilihat lebih berkesan berbanding pengambilan antioksida melalui makanan kerana tubuh cuma menyerap kurang 10 peratus. Kulit ialah organ paling besar dalam tubuh. Jadi lebih banyak antioksida mampu diserap melalui kulit.

“Secara semula jadi ion negatif ada di air terjun, pantai, hutan malar hijau dan gunung. Sebab itu jika

seseorang hendak bercuti, mereka pilih tempat berkenaan yang dipenuhi udara segar iaitu penuh dengan antioksidan yang dihasilkan secara semula jadi,” katanya.

Menurutnya, banyak faedah ditawarkan pusat terapi awet muda antioksidan itu, antaranya membantu merehatkan tubuh dan memulihkan tenaga, membantu melancarkan pengaliran darah, meningkatkan kadar metabolisme serta tekanan darah dan mengurangkan tahap kolestrol.

Di samping itu, ia membantu meningkatkan sistem imunisasi badan dan membantu melegakan alahan, selesema dan sembelit.

Untuk pesakit kencing manis, sesi terapi anti oksida yang berulang untuk mereka akan membantu merendahkan tahap kandungan gula dalam darah ke tahap normal. Terapi itu juga mampu membantu mengurangkan kesakitan dan memperbaiki kesihatan pesakit kanser.

Laporan menunjukkan pencapaian positif dalam kesihatan pesakit kanser selepas menjalani sesi terapi awet muda antioksidan yang berulang.

Oleh kerana bakteria tidak mampu tumbuh dalam persekitaran yang mempunyai banyak ion negatif, semakin banyak bahan binaan yang meluahkan ion negatif dihasilkan, antaranya jubin, cat, plastik, cermin, kayu, gentian, logam dan simen.

“Di Jepun, ada cecair istimewa yang boleh dicampurkan dengan bahan binaan bagi menghasilkan bahan yang mempunyai antioksidan. Ujian dijalankan menunjukkan telur yang diletakkan dalam bilik dipenuhi ion negatif selama satu bulan tidak busuk, manakala roti yang biasanya cepat berkulat masih elok walaupun masuk hari kelapan,” katanya.

Dr Chua turut menunjukkan baldi plastik antioksidan yang boleh digunakan untuk pelbagai perkara, memasukkan air atau buahan untuk proses penapaian. Buah naga yang diperam dalam baldi berkenaan mempunyai rasa seperti tapai.

“Jika cara tradisional digunakan, proses penapaian mengambil masa lama iaitu memasukkan buahan, air dan gula dalam botol kaca selama satu atau dua bulan, tetapi menggunakan baldi ini proses berkenaan cuma mengambil masa lima hari,” katanya.

Untuk keterangan lanjut layari www.ecoparadise.my.

Hubungi bahagian pengiklanan kami untuk tujuan pengiklanan dan tajaan di dalam Harian Metro Online .
© Hak cipta terpelihara The New Straits Times Press (M) Berhad